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DŮVODOVÁ ZPRÁVA 
pro zasedání Zastupitelstva města Uherské Hradiště,  

které se koná dne 29.11.2021 
 

Memorandum o spolupráci na koncepci dokončení protipovodňové ochrany 

 
 
Důvod předložení: 
 
Dokončení druhé etapy protipovodňových opatření PPO týkající se především ohrázování jižní 
inundace kolem Kunovského lesa se komplikuje. V důsledku změny hydrologických podmínek Povodí 
Moravy s.p. ustoupilo od původní koncepce protipovodňových opatření, od původní polohy inundační 
hráze, a navrhují nám zcela nové řešení, které je v rozporu se zájmy města i se záměry a cíli 
územního plánování v dotčeném území.  

Dosud jsme nenašli shodu na novém koncepčním řešení. Proběhlo několik jednání, která zatím 
výsledek nepřinesla. Na posledním jednání s PM, bylo dohodnuto, že na hledání všeobecně 
přijatelného řešení – koncensu budeme pokračovat a k tomu je nám navrhováno přijetí 
Memoranda o spolupráci. 

 
 
Základní fakta: 
 
Definitivní vyřešení PPO je velmi důležité, protože aktuálně pořizujeme (OIN) Technickou studii 
dopravní kostry – připojení Průmyslové ulice a západního sektoru města na silnici I/50. Přitom 
protipovodňová a dopravní koncepce by se měli ve výsledku potkat a nebýt v rozporu. Čekat 
na vyřešení PPO s Technickou studií, tedy s přípravou dopravních staveb ale dlouho nemůžeme. 
Dopravní stavby by neměly mít funkci PPO hrází a měli bychom trvat na tom, aby ohrázování aktivní 
retence v rámci PPO bylo mimo námi řešeného a strategického rozvojového území.  

Rychlý postup v řešení PPO je důležitý a k tomu by mělo napomoci přijetí memoranda o spolupráci 
s Povodím Moravy s.p. Návrh textu Memoranda město k finančnímu plnění nezavazuje, jde jen o to, 
aktivně spolupracovat na řešení a poskytnout plnou součinnosti z hlediska potřebných podkladů. 

Problematika a stav projektů PPO je podrobně popsáno v samostatné příloze důvodové zprávy. 

 
 
Vyjádření příslušných odborů a poradních orgánů: 
 
Problematika nové koncepce protipovodňových opatření je konzultována a řešena v součinnosti 
se státní správou, s odborem stavebního úřadu a životního prostředí Městského úřadu – s orgánem 
územního plánování i vodoprávním orgánem. 
 
 
 
Závěr – doporučení zpracovatele: 
 
Doporučujeme schválit Memorandum o spolupráci, které nám umožní společně s Povodím Moravy 
s.p., s městem Kunovice, s experty i dotčenými orgány státní správy navrhnout takové řešení,  
které bude v souladu se zájmy státu i našich měst.  
 
 
 
 
Zpracoval: 
 
Ing. arch. Aleš Holý 
 
Útvar městského architekta 


